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CONFORM CU ORIGINALUL

Parlamentul României 
Senat

ÎNTREBARE

Adresată: Doamnei Ecaterina ANDRONESCU, ministrul Educației Naționale 

Doamnei Sorina PINTEA, ministrul Sănătății 
Domnului Marius-Constantin BUDĂI, ministrul Muncii și Justiției Sociale 

Domnului Bogdan Gheorghe TRIF, ministrul Turismului
De către: doamna senator Nicoleta Ramona DINU
Circumscripția electorală: nr. 14, Constanța
Grupul Parlamentar USR
Ședința Senatului din data de: 11.03.2019
Obiectul întrebării: întrebuințarea resurselor financiare ale statului

Stimate doamne ministru,
Stimați domni miniștri,

Având în vedere prevederile art.l din Ordonanța de urgență nr. 26/2012 privind unele măsuri de 
reducere a cheltuielilor publice și întărirea disciplinei financiare și de modificare și completare a 

unor acte normative, precum și principalele motive care au stat la baza adoptării acestui act 
normativ, printre care se numără și următoarele:

o Neregularitățile constatate de Curtea de Conturi cu privire la anumite zone de utilizare a 

fondurilor publice și recomandările acestei instituții;

o Necesitatea utilizării judicioase a fondurilor publice;

o Mărirea transparenței utilizării fondurilor publice;

Luând în considerare și faptul că ordonatorul principal de credite aprobă, în condițiile legii, 

achiziția serviciilor juridice de consultanță, de asistență și/sau de reprezentare de către entitățile 

aflate în subordine/sub autoritate care au în structura organizatorică personal propriu de 



specialitate juridică, vă întreb care sunt principalele considerente care au justificat în ultima 

perioadă de timp achiziția serviciilor de această natură de către entitățile în cauză?

De asemenea, având în vedere interesul public general în ceea ce privește utilizarea resurselor 

financiare ale statului, vă rog să îmi comunicați o situație în care prezentați sumele de bani 

rezultate din contractele de achiziție a serviciilor juridice de consultanță, de asistență și/sau de 

reprezentare plătite de autoritatea administrației publice centrale pe care o conduceți și de 

instituțiile publice aflate în subordinea/sub autoritatea acesteia în decursul anilor 2017 și 2018.

Pentru entitățile aflate în subordinea/sub autoritatea ministerului care au plătit în decursul anilor 

2017 și 2018 sume de bani rezultate din contracte de achiziție a serviciilor juridice de consultanță, 

de asistență și/sau de reprezentare și au în organigramă structuri proprii de specialitate juridică, 

vă rog să îmi prezentați cheltuielile pentru funcționarea acestor structuri în perioada de referință.

Vă solicit ca situația să fie prezentată sub formă de tabel, defalcat pentru fiecare entitate în parte.

Solicit răspuns scris.

Data:

11.03.2019

Senator,

Dinu Nicoleta Ramona


